

# ခေါင်းစဉ် ၁ အစီအစဉ်၊ မိဘများ “သိရှိပိုင်ခွင့်” နှင့်ပတ်သက်သော အကြောင်းကြားစာ

(လေးပတ်ထက်ပို၍ အစားထိုးစာသင်ကြားရသောဆရာမနှင့်ပတ်သက်သည့် အကြောင်းများအပါအဝင်)

သို့-

မှ-

နေ့စွဲ-

## ချစ်လှစွာသော မိဘများနှင့် အုပ်ထိန်းသူများ၊

ပြည်ထောင်စုအစိုးရ၏ ကျောင်းသားများအားလုံးအောင်မြင်ရေး အက်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၅ (အီးအက်စ်အက်စ်အေ) ၏အလိုအရ ကျောင်းများအားလုံးသည် ဆရာမတစ်ဦးက စာသင်ခန်းတစ်ခန်းအား မိမိ အရည်အချင်းပြည့်မီပိုင်နိုင်မှုမရှိသည့်ဘာသာရပ်တစ်ခုကို လေးပတ်ဆက်တိုက်သင်ကြားဖြစ်ခဲ့ပါက မိဘ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူများအား အသိပေးအကြောင်းရမည်ဟု တောင်းဆိုထားပါသည်။ ဆရာမတစ်ဦးသည် ဘာသာရပ်တစ်ခုတွင် အရည်အချင်းပြည့်မီပိုင်နိုင်ကြောင်း နည်းအမျိုးမျိုးဖြင့်တင်ပြနိုင်သော်လည်း အဓိကဘာသာရပ်တစ်ခုထက်မကကိုသင်ဖို့ တာဝန်ရှိသောဆရာမတစ်ဦးအနေနှင့် အဆိုပါတောင်းဆိုမှုအတိုင်း အရည်အချင်းပြည့်မီဖို့ အလွန်ခက်ခဲပါသည်။ ဒီမောရီအစိုးရကျောင်းမှ မိဘများနှင့် အုပ်ထိန်းသူများသည် သူတို့ကလေး၏ဆရာမနှင့်ပတ်သက်၍ အောက်ဖော်ပြပါပညာအရည်အချင်းများနှင့်ပတ်သက်၍ မေးမြန်းသိရှိပိုင်ခွင့်ရှိပါသည် - သင်ကြားပေးရမည့် အတန်းအဆင့်နှင့် ဘာသာရပ်တို့အတွက် လိုအပ်သည့် ပြည်နယ်လိုင်စင်၊ သင့်ကလေး ဆရာမ၏လိုင်စင်နှင့်ပတ်သက်သည့် လက်ရှိအခြေအနေ၊ အထက်တန်းကျောင်း သို့မဟုတ် ကောလိပ်ဆင်းလက်မှတ်/ဘွဲ့လက်မှတ် အောင်လက်မှတ်/ဘွဲ့၊ ခေါင်းစဉ် ၁ အစီအစဉ်တွင် သင့်ကျောင်းသားကို သင်ကြားပေးသော စာသင်ကြားရေးဝန်ထမ်း၏အရည်အချင်း သို့မဟုတ် သင်၏စာသင်ကျောင်းတွင် ခေါင်းစဉ် ၁ အစီအစဉ် ရှိမရှိဆိုသည့်အကြောင်းတို့ကိုလည်း မေးမြန်းတောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။

ဤစာရေးပို့ရသည့်အကြောင်းရင်းမှာ မစ္စတာ/မစ္စ \_\_\_\_\_ သည် သင့်ကလေးကို သင်ကြားနေသည့် ဘာသာရပ်တစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်မကတို့တွင် အီးအက်စ်အက်စ်အေ၏တောင်းဆိုချက်အရ အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်းမရှိဟု ယူဆရပါသည်။ ထိုသို့ယူဆသည့်အတွက် အဆိုပါဆရာမသည် သူရရှိထားသည့်တာဝန်အတွက် အရည်အချင်းမပြည့်မီပါဟု ဆိုလိုခြင်းမဟုတ်ပါ။ မစ္စတာ/မစ္စ \_\_\_\_\_ သည် အဆိုပါတာဝန်အတွက် ပြည်နယ်၏တောင်းဆိုချက်နှင့်အညီ

အရည်အချင်းပြည့်မီမှုရှိပါသည်။ သူ၊ သူမတို့၏ဆရာမသည်တန်းမှလွှဲကျသင်ကြားခဲ့မှုများနှင့် အတွေ့အကြုံများအရ သင့်ကလေးသည် အရည်အသွေးပြည့်မီပြီး အဆင့်မြင့်သည့်ပညာများကို သင်ကြားနေရသည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ယူဆပါသည်။

(Additional information may be added at the districts discretion.)

ဤသတင်းအချက်အလက်နှင့်ပတ်သက်၍ သင့်တွင် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများရှိပါက မိဘတစ်ယောက်အနေနှင့် သင့်ကလေး ဆရာမ၏ပညာအရည်အချင်းကို စစ်ဆေးကြည့်ရှုပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။ သင့်တွင် မေးစရာရှိပါက April Murray အား [April.Murray@dmschools.org](mailto:April.Murray@dmschools.org) သို့အီးမေးလ်ပို့၍သော်လည်းကောင်း၊ ၅၁၅-၂၄၂-၈၁၂၇ သို့ဖုန်းခေါ်၍သော်လည်းကောင်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင် မိဘနှင့် အုပ်ထိန်းသူများသည် ဤအကြောင်းအရာများကို Office of Teaching and Learning, Des Moines Public Schools, 2100 Fleur Drive, Des Moines, Iowa 50321-1158 သို့ စာရေးသားပေးပို့ပြီး တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။